

Tid för styrelsen	Datum 2023-06-12–2023-06-13 12.00 Lunch i möteslokalen Mötetider: Lunch-lunch möte
Plats	Fysiskt styrelsemöte. Adress: Rosenlundsgatan 52, plan 4 (Stockholm).
Kallade	Marie Egerstad (Ordförande) Claudiu Deak (Vice ordförande) Ansluter 12.40, frånvarande dag 2. Christian Thomsen (Kassör) Veronica Vasic (Mötessekreterare) Jennie Sjögren (Vice sekreterare) Frånvarande Simon Dahlgren Jussi Koreila Michaela Zankl Joakim Bergquist Lisa Kvarnlöf Nicklas Helander
Inbjudna	Inbjudna gäster: <ul style="list-style-type: none"> • Mikael Andersson deltog via länk fr om 15.00 den 12/6. Se under 6.1.1 • Nätverken deltog via länk mellan 09.00-09.45 den 13/6. Se under 8.1
1.Mötets öppnande	1.1 Ordförande öppnar mötet 1.2 Mötet fastställer dagordningen
2. Föregående protokoll	2.1 Beslutsuppföljning föregående protokoll
3. Beslut/Information från AU	<p>3.1 Punkter för beslut och information i styrelsen är överförda till dagordningen.</p> <p>3.1.1 Beslut: AU har beslutat att inte svara på nedan remiss, då det handlar mer om teknisk karaktär. Nätverken är informerade via ordföranden.</p> <p>Skolverket översänder härmed förslag till föreskrifter om hantering och genomförande av digitala nationella prov samt förslag avseende ändringar i Skolverkets föreskrifter (SKOLFS 2013:19) om hantering och genomförande av nationella prov. Eventuella synpunkter bör vara Skolverket tillhanda senast den 29 maj 2023. Ändring av uppdraget att digitalisera de nationella proven m.m. - Regeringen.se</p> <p>3.1.2 Beslut: AU har beslutat att inte svara på nedan remiss då frågan egentligen inte berör komvux, dvs ViS uppdrag</p> <p>Ökat statligt inflytande över statsbidraget till folkhögskolor och studieförbund. Remissvaren ska ha kommit in till Utbildningsdepartementet senast den 26 juni 2023. Ökat statligt inflytande över statsbidraget till folkhögskolor och studieförbund - Regeringen.se</p> <p>3.1.3 Beslut: AU har beslutat att inte svara på nedan remiss då den mest handlar om formalia</p> <p>Återremiss avseende förslag till ändringar i vissa av Skolverkets föreskrifter med anledning av bland annat att vissa skolformer byter namn. Med anledning av att regeringen den 11 maj</p>

	<p>2023 beslutade om ändringar i skolförordningen (2011:185), gymnasieförordningen (2010:2039), förordningen (2014:854) om vidareutbildning i form av ett fjärde tekniskt år och statsbidrag för sådan utbildning och förordningen (2011:1108) om vuxenutbildningen. Har Skolverket sett ett behov av att göra ytterligare ändringar i åtta av de tidigare remitterade ändringsföreskrifterna, utöver de ändringar som remissinstanserna tidigare fått tillfälle att yttra sig över. Eventuella synpunkter bör vara Skolverket tillhanda senast den 31 maj 2023.</p>
<p>4. Ekonomi</p>	<p>4.1 Ekonomi</p> <p>4.1.1 Kassören informerar om ekonomiskt utfall.</p> <ul style="list-style-type: none"> Genomgång av ekonomiskt utfall i förhållande till budget, beslutad av årsmötet. Största utgiftsposterna är styrelsemöten, revisor, konsulter och nätverken. ViS konferensen, Almedalen och Skolledarforum är också stora utgiftsposter.
<p>5. Styrelsens arbete 23/24</p>	<p>5.1 Styrelsens arbete</p> <p>5.1.1 Sammanfattning av verksamhetsplan, beslutad av årsmötet.</p> <p>Ordförande gick igenom nya verksamhetsplanen från årsmötet:</p> <ul style="list-style-type: none"> Genomgång ViS ändamål. Genomgång av ViS fyra "särskilda fokusområden", 2023. <p>5.1.2 Diskussion gällande fokusområden inför kommande verksamhetsår.</p> <p>Dialog kring uppdrag och bemanning av styrelsens arbetsgrupper.</p> <ul style="list-style-type: none"> Arbetsgrupp Kommunikation. Gruppen läggs ner med anledning av att gruppen Mötesplatser är närliggande i ansvar. Mickaela Z. utnämndes av styrelsen till ny konferensgeneral till kommande ViS konferens. Arbetsgrupp Mötesplatser. Ändras till deltagande utifrån representation på kommande event. Ny medlem Niklas H. Arbetsgrupp Kvalitet inom vuxenutbildning. Ny medlem Lisa K. Arbetsgrupp Yrkesvuxutredningen. Oförändrad bemanning. <p>5.1.3 Förväntningar på ny styrelse. Genomgång av "förväntningar på styrelsen". Revidering av förväntansdokument.</p> <ul style="list-style-type: none"> Ordförande gick igenom styrelsens förväntansdokument. Skrivningen kring suppleanter stryks med anledning av justering av stadgarna på årsmötet.
<p>6. Verksamhet</p>	<p>6.1 Rapport från arbetsgrupper</p> <p>6.1.1 Utvärdering av ViS konferensen 2023</p> <p>Mikael Andersson deltog via länk.</p>

	<ul style="list-style-type: none"> • Problematisering av konferensen gällande ansvar och rollfördelning. • Programmet för ViS-konferensen måste sättas tidigt för att kunna binda upp rätt personer/gäster. • Förnyelseperspektivet diskuterades. • Diskussion kring upplägg av parallella seminarier. Nätverkens seminarier var mycket uppskattade i år. • Ska mer av ViS konferensen vara webbsänd/digital. Ska hybridkonceptet utvecklas? • Ska man jobba med utställare i större utsträckning? Beror mycket på lokal! <p>6.1.2 Arbetsgrupp Kommunikation: Kanaler ViS-webb, Facebook, LinkedIn, nyhetsbrev, poddar/webinarium. Deltagare i arbetsgruppen: Jussi Koreila, Michaela Zankl, Christian Thomsen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen har diskuterat lokal för kommande ViS konferens. • Gruppen vill ha förslag på poddar från styrelsen. • Arbetsgruppen läggs ner fr om kommande styrelsemöte, se punkt 5.1.2 <p>6.1.3 Arbetsgrupp Mötesplatser: Deltagare i arbetsgrupp: Christian Thomsen, Marie Egerstad, Claudiu-Gelu Deak, Michaela Zankl, Nicklas Helander.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Konferensgeneralen för Almedalen informerade om dess planering som i stort sett är färdigt. • Nytt för i år är att Almedalsveckan kommer att streamas. • Skolledarforum är preliminärbokad till 20-21 november. <p>6.1.4 Arbetsgrupp: Kvalitet inom vuxenutbildningen Deltagare i arbetsgrupp: Claudiu-Gelu Deak, Joakim Bergqvist, Veronica Vasic, Jussi Koreila, Lisa Kvarnlöf</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen ska fokusera på att ta fram en debattartikel. <p>6.1.5 Arbetsgrupp: Yrkesvuxutredningen Deltagare i arbetsgrupp: Marie Egerstad, Jussi Koreila, Christian Thomsen, Simon Dahlgren,</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sammanfattning av expertgruppens möten. <p>6.1.6 ViS konferens maj 2024</p> <ul style="list-style-type: none"> • Beslut att ViS konferensen hålls på Clairon Sign - 13-14 maj. • Ny konferensgeneral är utsedd.
<p>7. Påverkansarbete</p>	<p>7.1 Påverkansarbete</p> <p>7.1.1 Rapport från informationsmöte med Skolverket om nya kursplaner komvux (CT/MZ)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Information kring Skolverkets översyn av sfi och grundläggande Vuxenutbildning.

	<p>7.1.2 Rapport från Skolriksdagen 2023</p> <ul style="list-style-type: none"> Information från Skolriksdagen där Vuxenutbildningen hade egna seminarier på programmet för första gången. Bla deltog Elof Hansjons med sitt sekretariat på ett av dessa. <p>7.1.3 Rapport från dialogmöte med Riksrevisionen</p> <ul style="list-style-type: none"> Information från mötet där Riksrevisionen ska titta på Vux roll för att få ut arbetslösa med kort utbildning till reguljära studier samt hur samarbetet med Arbetsförmedlingen fungerar. ViS lyfte brister på lokal närvaro samt att samverkansfrågan haltar. <p>7.1.4 Nytt nätverk för speciallärare och specialpedagoger inom ViS</p> <ul style="list-style-type: none"> ViS har fått en förfrågan om att starta ett nytt nätverk, speciallärare/specialpedagog Styrelsen ställer sig positiva till att starta detta nätverk. Kassören tar ett uppstartsmöte i slutet av augusti. <p>7.1.5 Förslag har uppkommit att bjuda in lärarnas fackliga organisation för samtal om Vuxenutbildningen.</p> <ul style="list-style-type: none"> Beslut av styrelsen att lägga ner denna punkt
<p>8. Nätverk</p>	<p>8.1 Nätverken är inbjudna till detta styrelsemöte.</p> <p>Nätverken ansluter klockan 09.00, den 13 juni. .</p> <p>Nätverk SiV</p> <ul style="list-style-type: none"> Lovisa Bergström informerade om kommande vägledarfilm Webinarie kommer erbjudas i september där vägledning och ChatGPT kommer vara i fokus. <p>Nätverk ViSa</p> <ul style="list-style-type: none"> Anna informerade om ViSa erbjudit två webinarier om sfi och interkommunal ersättning. Förbereder sig för septemberkonferensen. Planerar fysiskt möte i slutet av juni där man ska jobba med sina enkätresultat. Fyra aktiva medlemmar men behöver vara fler. Duktiga administratörer är välkomna i nätverket. <p>Nätverk matematik</p> <ul style="list-style-type: none"> Genomfört ett web-seminarium tillsammans med NCM. Huvudinnehållet var en sammanfattning av de förändringar som gjorts i styrdokumenterna de senaste åren. Två seminarier arrangerades på ViS-konferensen i Linköping. Har lämnat in synpunkter till Skolverket gällande ämnesbetygen och digitala prov.
<p>9. Remisser och inbjudningar</p>	<p>9.1 Nya remisser/förfrågningar att fördela</p> <p>Förfrågningar om deltagande Inga nya förfrågningar inkomna.</p> <p>9.1.1 Pågående remisser och samråd - uppföljning Inga pågående remisser</p>

	<p>9.2 Nätverk för RISE testmiljö Vigeo - återkoppling från föregående möte</p> <ul style="list-style-type: none"> • Denna punkt utgår från dagordningen
10. Information	<p>10.1 Information och kommunikation</p> <ul style="list-style-type: none"> • Information kring hemsidan <p>Leverantör av hemsidan kommer bli stabilare framöver. Avtal skrivet med leverantör</p> <ul style="list-style-type: none"> • Information kring mejlserver <p>Beslut att kassören ser över ny mejlserver</p>
11. Övriga frågor	<p>11.1 Övriga frågor</p> <p>11.1.1 Nya mötestider</p> <ul style="list-style-type: none"> • Styrelsen tog beslut om höstens mötestider. <p>11.1.2 YKB och transportstyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"> • YKB och transportstyrelsen - Testet är mycket svårt? Varför finns inte testen på hemspråk eller lättare svenska. Hur många av våra medlemmar klarar YKB? <p>11.1.3 Vuxkunskap</p> <ul style="list-style-type: none"> • Det händer mycket kring Vux idag. Hur kan ViS påverka kunskapen kring Vux? Information från skolchefsföreningen konferens där Vux inte fanns representerat i utbildningspresentationen. Flera expertgrupper har idag tyvärr inte Vuxkunskap. • Det svenska utbildningssystemet på Skolverket visualiserar inte heller det svenska utbildningssystemet och Vux på ett bra sätt. • Hur kan ViS jobba bättre med strategi?
	<p>12.1 Tagna beslut</p> <p>12.1.1 Styrelsen har tagit beslut att ViS konferensen hålls på Clairon Sign i Stockholm - 13-14 maj, 2024</p> <p>12.1.2 Styrelsen har utsett en ny konferensgeneral inför ViS konferensen 2024</p> <p>12.1.3 Styrelsen har tagit beslut att pausa/lägga ner arbetsgruppen kommunikation</p> <p>12.1.4 Styrelsen har tagit beslut om höstens mötestider.</p> <p>12.1.5 Styrelsen har beslutat att se över ny mejlserver</p>
13. Mötet avslutas	13.1 Ordförande avslutar mötet
Sekreterare	Veronica Vasic
Justerare	Marie Egerstad